

<p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: INVESTMENTS &amp; INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) Date: 26-05-2025 09:52:01 AM Subject: Other Material Information</p>	<p>السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاستثمارات والصناعات المتكاملة التاريخ: AM 09:52:01 2025-05-26 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى</p>
<p>INVESTMENTS &amp; INTEGRATED INDUSTRIES CO. PLC (HOLDING CO) announces the occurrence of the following material event:</p>	<p>تعلم شركة الاستثمارات والصناعات المتكاملة عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:</p>
<p><b>Material Event</b></p>	<p><b>الحدث الجوهري</b></p>
<p>Date of event: 22-05-2025</p>	<p>تاريخ الحدث الجوهري: 2025-05-22</p>
<p>Changes in the capital investments, or in the Company's objectives, or in its markets</p>	<p>التغيرات في الاستثمارات الرأسمالية أو في غايات الشركة وأسواقها</p>
<p>The company's shares were sold as follows: 1. Sale of a portion of Bank Al-Mal's shares, totaling 3,239,240 shares. 2. Sale of Delta Insurance Company shares, totaling 1,114,905 shares. 3. Sale of the Jordanian Press Foundation - Al-Rai shares, totaling 39,464 shares . 4. Sale of Amwaj Real Estate Company shares, totaling 335,353 shares. 5. Sale of the Modern International Company for Vegetable Oil Manufacturing shares, totaling 1,308,059 shares. It was sold to Al Ahfad Trading Company, Mr. Marwan Elia Naql, Mrs. Samira Shukry Rizk Rizk, and Mrs. Lara, Noha, and Baba Saad Abu Jaber. Attached is a table showing the details of the sales transactions mentioned above. 1-Modern International Vegetable Oil Company (298,237.45) dinars 2- Bank Al-Maal (58,306.32) dinars 3- Delta Insurance (93,652.02) 4- Al-Rai Newspaper (16,759 dinars) 5- Amwaj Real Estate (30,852.489) dinars Attached is the financial impact table.</p>	<p>بيع اسهم من الاسهم المملوكة للشركة وحسب ما يلي : 1- بيع جزء من اسهم بنك المال وعددها 3239240 سهم 2- اسهم شركة دلتا للتأمين وعددها 1114905 سهم 3- اسهم المؤسسة الصحفية الاردنية - الراي وعددها 39464 سهم 4- اسهم شركة امواج العقارية وعددها 335353 سهم 5- اسهم الشركة العالمية الحديثة لصناعة الزيوت النباتية وعددها 1308059 سهم حيث تم بيعها للسادة شركة الاحفاد التجارية والسيد مروان ايليا نقل والسيدة سميره شكري رزق رزق والسيدات لارا ونهى وبابا سعد ابو جابر مرفق الجدول الذي يبين تفاصيل عمليات البيع عن ما تم ذكره اعلاه الاثار المالي الشركة العاملة الحديثة لصناعة الزيوت النباتية (298,237.45) دينار 2- بنك المال (58,306.32) دينار 3- دلتا للتأمين (93,652.02) 4- جريده الراي (16.759) دينار 5- امواج العقارية (30,852.489) دينا</p>
<p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors</p>	<p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة</p>

User Name: امانى ابوزيد	اسم المستخدم: امانى ابوزيد
-------------------------	----------------------------